
 

 

 

Z Á P I S 

z 9. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 13. 11. 2019 
  

Dne 13. 11. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:45 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, 

Zdeňka Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                 Mgr. Jiří Frühauf, Václav Skuhravý,   

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

 

 

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Představení nového člena komise – Ing. Václava Sebery 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

4. Zprávy z provedených návštěv sportovních klubů a sportovních organizací 

5. Diskuze nad systémem rozdělování dotací  

6. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka 

Batíková, Ing. Václav Sebera, Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Představení nového člena komise – Ing. Václava Sebery 

 

Proběhlo představení nového člena komise – Ing. Václava Sebery. Ing. Václav Sebera působí 

s přestávkami v komisi STv již několik let.  

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc,  Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka 

Batíková, Ing. Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Ing. Václav Sebera 

 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Zprávy z provedených návštěv sportovních klubů a sportovních organizací 

 

Členové komise postupně referovali o již provedených návštěvách sportovních akcí a 

organizací, kterým byly pro rok 2019 schváleny dotace. 

 

 Jan Vanke: 

 

 Lázeňský pohár  – pořadatel Karate klub Tygr Karlovy Vary  

- akce proběhla v míčové hale KV Areny; 

- cca 350 účastníků a velká návštěvnost; 

- dle informací pořadatele MŠMT prozatím neuvolnilo finanční prostředky na tuto akci, 

tudíž pořadatel investoval své peníze, aby akce mohla proběhnout.  

 TopGym z.s.  

-  činnost běží dobře, každoročně před Vánocemi probíhá v Grandhotelu Pupp exhibice, 

na kterou se mohou členové komise zajít podívat 

 

 Zdeněk Havel 

 Tělovýchovná jednota Domu dětí a mládeže Karlovy Vary – Stará Role 

- krásný areál, o který se stará pan František Růžička 

- areál je v dopoledních hodinách zdarma využíván základními školami se sídlem ve 

Staré Roli.  

 

5. Diskuze nad systémem rozdělování dotací prostřednictvím bodovacího hodnocení 

 

Dott. Mag. Radka Murasová  zpracovala souhrn dat, která získala od příjemců dotací na 

základě rozeslaného dotazníku. Získaná data prezentovala členům komise a členové komise 

postupně nad jednotlivými údaji diskutovali. Členové komise konstatovali, že se jedná o 

užitečné informace, se kterými bude komise nadále pracovat.  

Předseda komise Mgr. Viktor Linhart poděkoval Dott. Mag. Radce Murasové za perfektní 

zpracování a prezentování získaných dat.  

 

Tématem rozdělování dotací se budou členové komise i nadále zabývat.  
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6. Různé 

 

 Ing. Bc. František Škaryd: 

 

- informoval členy komise o tom, že rada města na svém jednání dne 12. 11. 2019 

schválila přesun částky 50.000,- Kč, která byla radou města dne 26. 3. 2019 schválena 

pro Mgr. Martina Soukupa na pořádání akce King of City Downhill 2019 zpět do 

rezervy komise STv. V rezervě komise STv je po tomto přesunu celkem 660.000,- Kč; 

- informoval členy komise o skutečnosti, že v současné době probíhá sestavování 

rozpočtu města na rok 2020 – ve všech oblastech dochází ke snižování výdajů; 

- informoval členy komise o tom, že odbor majetku města již uzavřel smlouvu se 

Sportovní unií Karlovarska z.s. na zpracování pasportizace sportovišť – v současné 

době pracovnice Sportovní unie Karlovarska paní Jitka Peřina a paní Kateřina Bauerová 

mapují sportoviště při základních školách. Pasportizace by měla být zpracovaná do 

konce ledna 2020.  

 

 Gabriela Hazuchová: 

 

- předala členům komise informaci od Jitky Peřiny o tom, že začínají přípravy na akci 

„Ples sportovců“ – tento se bude konat 3. 4. 2019 v Grandhotelu Ambassador (Národní 

dům) a tímto žádá členy komise o případnou nápomoc při shánění sponzorů na tuto akci 

– sponzorské dary mohou být jak finanční tak materiální.  

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 3. 12. 2019 v zasedací místnosti v 1. patře, 

Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

 

 

 

Dne: 18. 11. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 


